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رییس دانشگاه در مراسم تکریم و معارفه مدیر امور دانشجویی عنوان کرد:

احداث خوابگاه های دانشجویی و احداث محل دائمی المپیادهای ورزشی باید در اولویت
قرار گیرد

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، جلسه تکریم دکتر مهدی نظری و معارفه دکتر حسین خسروشاهی

به عنوان مدیر امور دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی تبریز با حضور اعضای هیئت رییسه این دانشگاه و مسئولان

معاونت دانشجویی فرهنگی برگزار شد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در جلسه تکریم دکتر مهدی نظری و معارفه دکتر حسین خسروشاهی به سمت مدیریت امور دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی تبریز عنوان کرد:

از مدیر جدید امور دانشجویی انتظار می رود احداث خوابگاه های دانشجویی و احداث محل دائمی المپیادهای ورزشی را در اولویت قرار دهد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، جلسه تکریم دکتر مهدی نظری و معارفه دکتر حسین خسروشاهی به عنوان مدیر امور دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی تبریز

با حضور اعضای هیئت رییسه این دانشگاه و مسئولان معاونت دانشجویی فرهنگی برگزار شد.

در این جلسه دکتر محمدحسین صومی بر اولویت قرار گرفتن احداث خوابگاه های دانشجویی و احداث محل دائمی المپیادهای ورزشی توسط مدیر جدید امور دانشجویی تاکید

کرد.

وی در ادامه افزود:دانشجویان ولی نعمت ما هستند و باید همچون فرزندان خودمان با آن ها برخورد کنیم.

دکتر آقازاده معاون دانشجویی و فرهنگی دانشگاه در ادامه عنوان کرد: مفتخرم که در تمامی جلساتی که بنده سخنرانی داشتم با تشویق در جای خود نشسته ام و این موضوع

مرهون موفقیت های دانشگاه علوم پزشکی تبریز است.

وی افزود: دکتر فراهانی از تمامی دستگاه ها برای بازدید و الگوبرداری از دانشگاه علوم پزشکی تبریز دعوت کرده است و این موضوع باعث افتخار و مسرت ماست و از طرفی

وظیفه ای که بر دوش ما قرار می گیرد این است که باید دانشگاه های شمالغرب را پا به پای خود بالا بکشیم.

دکتر مهدی نظری ضمن تبریک به دکتر خسروشاهی مطرح کرد: بزرگترین سرمایه ما در معاونت دانشجویی فرهنگی کارکنان دستچین شده ما بودند.

وی افزود: تمام درخواست های معقول و قانونی دانشجویان به هیچ وجه رد نشده است و رضایت مندی دانشجویان بزرگترین موفقیت ما بوده است.

وی تشریح کرد: ارتباط تنگاتنگ با دانشجویان و شنیدن نظرات و سخنان آنها در یک فضای صمیمی رویکرد ما در مدیریت دانشجویی بوده است و با این رویکرد شورای صنفی

دانشجویان جزو نقاط قوت دانشگاه علوم پزشکی تبریز است.

نظری در ادامه مطرح کرد: به عنوان عضوی از معاونت دانشجویی فرهنگی همیشه هرگونه آماده کمک به اهداف این معاونت هستم و برای دکتر خسروشاهی آرزوی موفقیت

دارم.

در پایان دکتر حسین خسروشاهی عنوان کرد: از تجارب قبلی و از نیروی انسانی زبده معاونت دانشجویی فرهنگی بهره خواهیم جست.

شایان ذکر است دکتر خسروشاهی قبل از این مسئولیت ، رئیس شبکه بهداشت شهرستان تبریز بوده اند.
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